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Ve školním roce 2025/2026 dojde k přidělení nových
třídních učitelů v těchto třídách:
    I. A - Bc. Herzánová            III. A - Mgr. Petruchová
    I. B - Mgr. Válková               VI. A - Mgr. Spěváková
    II. A - Mgr. Hnaníček  
Ostatní třídy jsou beze změny třídního učitele.

Zlatý certifikát “Aktivní škola”

Operační program JAK II
Právě uzavíráme několik projektů. Peníze z
nich byly využity k inovaci výuky, financování
akcí a aktivit, personálním pozicím apod. 
Na příští školní rok jsme požádali o zapojení
do OP JAK II. Zaměříme se na inovativní
přístupy ve výuce.

www.zsvalticka.czreditel@zsvalticka.cz

Naše základka se účastnila pilotního projektu Aktivní škola. Fakulta sportovních studií MU, Česká
školní inspekce, Jihomoravský kraj a Lékařská fakulta MU vypracovaly metodiku, podle níž by měly
školy zařazovat do výuky i mimo ni mnohem více pohybu.
V letošním školním roce jsme navazovali na tělovýchovné obrození naší školy. No a proč jsme ten
zlatý certifikát dostali? Pojďme si shrnout, co se pro to udělalo:
Spustily se nové sportovní kroužky, účastníme se mnoha soutěží (a také nosíme i nějaké medaile),
nakoupili jsme velké množství pomůcek do tělesné výchovy, nové ping-pongové stoly, žáci si mohou
o velké přestávce zakřepčit při tancování, zahrát si stolní tenis v nově zřízeném kolbišti v aule a
vyběhnout do atria s prolézačkami, Město Břeclav nám předalo nové moderní sportoviště a atrium,
otevíráme sportoviště každý den veřejnosti, navázali jsme úzkou spolupráci s MSK Břeclav
(konkrétně stolní tenis), trávíme pohybem i klasické hodiny, pořádáme spoustu mimoškolních aktivit,
na kterých se také hýbe, dáváme prostor relaxaci ... a tak dále 🙂 Sami si tedy můžete přečíst, že se
tento školní rok dá v rámci projektu Aktivní škola považovat za úspěšný, a proto jsme rádi, že jsme z
rukou hejtmana JMK Jana Grolicha přebrali tzv. zlatý certifikát - tedy ten nejvyšší. Poděkování patří
všem učitelům, bez kterých by nic z toho nebylo možné. Děkujeme!
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Všichni účastníci vzdělávání měli možnost se anonymně vyjádřit k celkovému fungování školy a také k
jednotlivým věcem. Moc děkujeme všem, kteří této možnosti využili.
Výsledky jsme analyzovali a budeme s nimi pracovat. Se všemi zaměstnanci proběhnou pohovory a
dostanou zpětnou vazbu. Zpětnou vazbu dostalo i vedení školy jak od rodičů a žáků, tak od
zaměstnanců. Všechny podněty ke zlepšení bereme vážně a všechny pochvaly čteme s úsměvem a
pokorou.
Zde jen pár obrázků z analýzy odpovědí:

Vyhodnocení SCIO Mapa školy

I tento školní rok by se neobešel bez pomoci Školního spolku SOVA. Podstatnou část jeho financí tvoří
rodičovské příspěvky na začátku školního roku, a tak bychom vám všem chtěli znovu poděkovat. Díky
příspěvkům mohla SOVA financovat různé aktivity školy, na které v rozpočtu nejsou peníze. Byly to
například:
Školní soutěž Koumák, Dětský den pro I. stupeň, Dětský den pro II. stupeň, Bleší trh, turnaj v PEXESU,
recitační soutěž, část cestovních výloh pro školu v přírodě IV. ročníku, podpora žákovského parlamentu,
knižní odměny pro vybrané žáky na konci školního roku, podpora oslav 40. let výročí školy, beseda pro
rodiče o kyberšikaně atd. V druhé polovině září bude SOVA pořádat besedu pro rodiče o drogách. 
Budeme se na vás těšit.

FOSFA Olympiáda břeclavských škol
Sportovní klání břeclavských škol se podařilo a i
my jsme dovezli nějaké medaile. Umístit se našim
reprezentantům podařilo ve vrhu koulí, sprintu na
60m, v minivolejbalu 1. - 2. tříd a 5. tříd a ve
fotbale 4. - 5. tříd. 
Všem žákům, kteří se umístili gratulujeme. Jsme
moc rádi ale za všechny, kteří naši školu výborně
reprezentovali a doufáme, že si sportovní týden
užili. Podrobné výsledky s jmennými seznamy
naleznete na www.fosfasport.cz.
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Využili jsme návštěvy místopředsedkyně Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR Olgy Richterové u nás ve
škole a poprosili ji, aby žákovský parlament provedla po jejím pracovišti. Žáci si tuto výsadu užili 23. 6. a
přijeli plni dojmů nejen z Parlamentu ČR, ale i z obhlídky památek našeho hlavního města. 
Paní místopředsedkyni Richterové moc děkujeme za její čas a pozitivní přístup!

Návštěva Parlamentu ČR

Střípky z června

Po celý školní rok měli všichni zaměstnanci možnost
využít vyšší podpory pro školení díky programu OP JAK,
který se právě na další vzdělávání zaměstnanců
zaměřoval. Abychom se neškolili ale pouze
individuálně, připravili jsme si celkově tři velká školení,
kterých se účastnila většina zaměstnanců.
První bylo hned v přípravném týdnu a zabývalo se  
problematikou komunikace. Ke konci školního roku
jsme zaměřili školení zaměstnanců na wellbeing a
přípravu na nepředvídatelné situace. Všechna školení
byla velmi zajímavá a podnětná.

Školení zaměstnanců

Přejeme vám krásné prázdniny a zase v září se na všechny moc těšíme :)


